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SLOVENSKO: Sorosov človek a dnes riaditeľ migračného úradu Ministerstva vnútra SR Ján
Orlovský, v najnovšom rozhovore vyzdvihol pozitíva migrácie. Podľa neho Slovensko
migrantov potrebuje. Konflikty, ktoré pri migrácii hrozia sa podľa neho dajú ľahko vyriešiť.

„Hľadajme!,“ vyzýva Ján Orlovský spoločnosť v súvislosti s migrantami. Šéf Migračného úradu je
presvedčený, že Slovensko migrantov potrebuje a migrácia je pre nás dobrá. Na migrácii oceňuje
hlavne jej prínos v oblasti diverzifikácie. Páči sa mu rôznorodosť v spoločnosti a multikulturalita. Len
spoločnosť, ktorá je „živá, ktorá je multikultúrna, má rýchlejší rozvoj“, povedal v rozhovore pre
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Môžeme si migrantov vraj vyberať
Riaditeľ migračného úradu upozornil, že najrýchlejšie rastúcou komunitou na Slovensku boli minulý
rok Indovia. Orlovský je presvedčený, že my si môžeme migrantov vyberať a že sa nemusíme stať
obeťou nejakého „toku“. Zároveň však priznáva, že veľké krajiny ako Nemecko si vyberať nemôžu
a že sú pod obrovským tlakom. Doslova povedal, že sú obeťami.

Migrácia podľa bývalého riaditeľa Sorosovej nadácie zabezpečuje rýchlejší rozvoj v spoločnosti
pretože rôzne kultúry sa navzájom posúvajú spoločne vpred. Orlovský uznáva že „tam je aj konflikt“,
ale to sa podľa neho vo vyspelej spoločnosti dá riešiť.

Ján Orlovský v minulosti pracoval pre americkú ambasádu aj pre Nadáciu otvorenej spoločnosti, kde
pôsobil ako riaditeľ.
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